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Abstract (en)
[origin: WO8705619A1] A screw press, which compresses and dewaters more or less moist cellulose-containing and/or fibrous materials in pieces,
e.g. waste paper, wood, grass, straw and other harvest products, cellulose, peat, bark and the like, includes a feed device (2) having an input portion
(3) for material, which is to be compressed, and at least one first pressure cone (13) for a forceful compressing of the material, a discharge opening
(26) for the compressed and dewatered product, a rotary screw (11), which extends from the input portion at least into said first pressure cone (13)
as well as driving means (8, 9) to make the screw rotate. The core (27) of the screw and/or its thread (28) is eccentric in relation to the rotation axis
(30) of the screw and in relation to the mean screw line of the core respectively, in at least some of the thread turns in one zone (V) of said first
pressure cone, and the jacket of this pressure cone (13) is impermeable in said zone (V).

Abstract (fr)
Une presse à vis, servant à presser et à déshydrater des matériaux en morceaux plus ou moins humides contenant de la cellulose et/ou fibres,
tels que les déchets de papier, du bois, de l'herbe, de la paille et autres produits de récolte, de la cellulose, de la tourbe, de l'écorce et autre,
comprend un dispositif d'alimentation (2), muni d'une partie d'admission (3) du matériau à presser, au moins un premier cône de pression (13)
servant à presser avec force le matériau, une ouverture d'évacuation (26) du produit pressé et déshydraté, une vis rotative (11), s'étendant de la
partie d'admission au moins jusqu'audit premier cône de pression (13), et des organes d'entraînement (8, 9) servant à faire tourner la vis. Le noyau
(27) de la vis et/ou son filetage (28) sont excentrés par rapport à l'axe de rotation (30) de la vis et par rapport à la ligne de vis principale du noyau
respectivement, sur au moins une partie du filetage dans une seule zone (V) dudit premier cône de pression, la chemise entourant ledit cône de
pression étant imperméable dans ladite zone (V).
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